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NYILATKOZAT 

a Velencei-tó kapuja beruházással kapcsolatos újságcikkekről 

 

 

 

A Fejér Megyei Hírlapban 2010. október végén két cikk is foglalkozott a Velencei-tó kapuja beruházással. Az 

általam nem olvasott írásokra velencei választópolgáraim a napokban hívták fel a figyelmemet. 2010. október 

26-án Kovalcsik Katalin cikkében az olvasható, hogy „A Velencei-tó kapuja beruházás első üteme befejezéséhez 

közeledik, a projektet már minden oldalról ellenőrizték, az országgyűlési képviselő is pozitívan nyilatkozott 

róla”, másnapi írásában szintén ő idézi Oláhné Surányi Ágnes velencei polgármestert: „A projektet már minden 

oldalról ellenőrizték, az országgyűlési képviselő is elmondta, szükséges és minden szabályos.” 

 

A tények röviden a következők: 

– sosem mondtam, hogy a projekt szükséges, korábbi nyílt levelemben is csak azt jeleztem, hogy „a 

kikötő rekonstrukciója, a beton partvédművek elbontása, a gyaloghíd megépítése szerintem jó 

gondolat”. 

– Korábban is számtalanszor leírtam és elmondtam, hogy a „megépítendő monstrum szerintem nem a 

tájba illő, én kisebb, más funkciójú és más kinézetű épületet terveztettem volna”. Balatonfürednek a 

partra épített üzlethelyiségeit szoktam példának hozni, jó lenne, ha a Velencei-tó fejlesztésében érdekelt 

vezetők tanulmányoznák e gyönyörű Balaton parti kisváros fejlesztési stratégiáját. 

– Azt is jeleztem, hogy a személyes véleményem nem elegendő érv ahhoz, hogy a Velencei-tó kapuja ne 

valósuljon meg. 

– Nem állítottam, hogy „minden szabályos”, pusztán arról nyilatkoztam, hogy amennyiben a 

közbeszerzési eljárás és a beruházás szabályos és törvényes, akkor nincs jogi lehetőségem annak a 

megakadályozására, illetve ennek a megítélése nem tartozik a képviselő hatáskörébe. 

– Az önkormányzati választás előtt Dr. Sirák András velencei önkormányzati képviselővel felkerestem 

Oláhné Surányi Ágnest, és arra kértük, hogy a lehető legkevesebb fát vágják ki a velencei strandon, erre 

a polgármester ígéretet is tett. 

– Árulkodó, hogy a fák kivágását a választások másnapjáig halogatták, a velencei strandot október 4-én 

szállták meg a kivitelező cég gépei és dolgozói. Október 5-én személyesen néztem meg a brutális, 

lelkileg is lehangoló tarolást, a negatív véleményemről a polgármester asszonyt is tájékoztattam. 

– Engem a Velencei-tó kapuja projektről még sosem kérdezett meg a Fejér Megyei Hírlap. Kovalcsik 

Katalin nem hívott fel, hogy valóban az-e a véleményem, amit Oláhné Surányi Ágnes a számba adott, 
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pedig ez az újságírói szakmai etikett alapján minimálisan elvárható lenne. Ugyan a két idézett cikkben 

nem írták ki a nevemet, még csak azt sem, hogy a körzet országgyűlési képviselőjéről van szó, de a 

szövegkörnyezetből kiderül, hogy nem egy békéscsabai stb. képviselőről van szó, hanem a Velencei-tó 

környékének parlamenti képviselőjéről, azaz rólam. 

 

Összefoglalva: elfogadhatatlan, hogy Oláhné Surányi Ágnes a személyes döntéseinek, illetve a velencei testület 

döntéseinek a felelősségéből valamennyit át akar hárítani a település országgyűlési képviselőjére, azaz rám. A 

Velencei-tó kapuja beruházás kitalálásában, eldöntésében és megvalósításában nem volt és nincs is semmilyen 

részem, annak feltételezhető törvényessége ellenére is az a véleményem, hogy nem ilyen hatalmas épületeket 

kellene a velencei strandra építeni. Miközben azt vallom, hogy a tavunk környékét fejleszteni kell, s szükség van 

turisztikai beruházásokra, aközben nem értek egyet a velencei fák kivágásával, és az ésszerűtlen, túlméretezett, 

hosszú távon finanszírozhatatlan beruházások ránk erőszakolásával. Elfogadhatatlan, hogy a polgármester 

asszony olyan szavakat ad a számba, amiket nem mondtam ki, s az is elfogadhatatlan, hogy a nekem titulált 

állítások igazságtartalmáról egy nagy gyakorlatú újságíró nem győződött meg.  

 

 

Gárdony, 2010. november 16. 

 

L. Simon László 

országgyűlési képviselő 


